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Vårt huvudsakliga mål under året var att rätta till den ekonomiska situationen för ETA då det

helt saknades någon form av sparbuffert. I och med den mycket lyckade auktionen så löste

detta sig som tur är.

Verksamhetsåret 18/19 var händelserikt och det känns som att styrelsen på något sätt har

lyckats göra massor, men det finns ändå mycket kvar att göra för nästkommande styrelse.

Allt började när nollan anlände till Chalmers. Nollan från E samt IT fick se vår lokal under

respektive sektions Chalmersrundvandring. E-nollan matades under en lunch innan det var

dags för det bästa på hela mottagningen, ETA-dagen! Uppslutningen var dålig men

deltagande E-nollan fick lära sig löda var sitt Quack-kitt.

Raskt därefter började auktionsförberedandet och de återkommande sorteringarna. Totalt

hade vi hela åtta sorteringar innan auktionen. Och vi fick så mycket gods under året, förrådet

fylldes till bredden och lika mycket till fick stå utanför. Framförallt RUAG och SAAB gav oss

väldigt många fina gerät.

Under höstens början växte ideén fram om mer samarbete mellan Chalmers makerspaces.

Detta mynnade ut i en trevlig rundvandring där alla föreningar visade upp sina labb. En

slack-kanal skapades för ökat samarbete, chalmersmakerspaces.slack.com.



Vår ansvariga person för att sköta kontakten samt beställningar från Farnell var i nästan tio år

Iman. Nu kände han att det var dags att släppa det då Plejd växte så det knakade. Han bjöd

oss på lunch och en rundvandring och lämnade över ansvaret på oss. Materialförvaltare Erik

har skött detta suveränt i år.

I och med GDPR så bytte vi från en google drive till vad kåren rekommenderade, G-suite drive

för företag. Som ideell förening får vi tillgång till g-suite med mera gratis genom techsoup.

Vi bytte även bokföringsprogram till Visma Förening Online.

Formula Student har sedan flera år tillbaka spenderat mycket tid på utveckling och

kretskortsmontering uppe på ETA. Detta tog slut från och med i år då vi diskuterade detta med

dem som ansvarar för formula student på Chalmers och gav dem ett ultimatum, betala eller

lämna ETA och Formula student lämnade ETA.

Lördag den första december var det dags för auktionen. Vi firade 70 årsjubileum för auktionen

och Ulf Kylenfall firade 40 årsjubileum som utropare. Vi preppade bra dagen innan så det

mesta gick som planerat. Under auktionen gick det fantastiskt, vi satte nytt försäljningsrekord!

769 objekt gick under klubban och allt som allt omsattes 236 991,42 kr vilket motsvarade en

vinst på 184 323,08 kr. Dock fanns det så mycket skräp och överblivet bargods att förrådet

fylldes när allt skulle in i förrådet igen.

Julen kom snart efter auktionen, det bjöds på lussebullar till behövande vaktmästare,

skickades julkort till de som hjälpt oss under året (Rektorn blev väldigt nöjd) och en Prusa i3

MK3 3D-skrivare köptes in som julklapp till oss själva på ETA.

Under våren hölls det flera populära kurser. Att etsa kretskort både är lätt och roligt fick många

av våra medlemmar lära sig. En radiokurs för att plugga till amatörradiocertifikat hölls och

slutade med två nya radioamatörer på ETA (-JKK samt -DGJ). Slutligen hölls även en kurs i

hur man hanterar en svarv utan att bli av med några kroppsdelar.

Till Cortègen var målet att ha vår rullande soffa MK3, men projektet misslyckades och vi har

fortfarande ingen fungerande mobil soffa. Altium beslutade att sponsra oss ett år till. Svetsen

sjöng sin sista visa. RUAG kastade i februari ganska spontant en lastbil fylld med

mätinstrument på oss, framförallt en ny trevlig 20 GHz VNA till radiohörnan.



ETA hade höst och vårmöte, vi köpte en sten. Slipade borr. Diskuterade och försökte ändra i

stadgarna. Vi behöll de gamla stadgarna. Ett asptillfälle arrangerades där inget producerades

men mycket grillades. Det blev tillslut en styrelse nästa år också.

Till våra efterträdare, lycka till! Glöm inte att projekta!
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